
Kano- og Kajakklubben Gudenaa
Referat, bestyrelsesmøde

den 23.november 2022 hos Annemette

Til stede: Brian, Annemette, Boll, Peter og Flemming
Afbud fra: Per og Jeanett.
Næste møde: 11. januar hos Boll

Dagsorden:
1. Godkendelse dagsorden

OK.
2. Punkter fra tidligere:

Pris, Begynderkursus er rettet på hjemmesiden. Flemming får lige
snakket med Casper om Livreddderprøver næste år.

3. Årsplan:
Indkradse Bemærkelsesværdighedspokal: Annemette
Nytårsroning, Jeanett laver opslag, Annemette køber bobler og
kransekage.

4. Økonomi og medlemstal:
Medlemstal: 263.
Energitillæg kommer næste år. 100 kr for seniormedlemsskab, 200 kr.
for familiemedlemskab.
Timere på varmen nedsættes til en time. Flemming klarer det.

5. Nyt fra DKF/Kommune:
Vi har ingen fra bestyrelsen med til årsmøde i år.

6. Udvalg:
Hans Martin overtager Lindas post i begynderudvalget. Vi siger tak til
Linda for hendes indsats.

7. Status byggeri, fonde:
Intet nyt.

8. GLIMT:
Henning har et nyt blad klar, som udkommer om ganske kort tid.

9. Generalforsamling:
- forslag
- dirigent og referent: Flemming spørger de sædvanlige.



10. Evt.
Jette Jansson 25 års jubilæum?:
Først næste år, så hun får sin nål til næste Standerhejsning.

Ref. Annemette


